

Dear Linda and Danilo, and board

I want to express my gratitude towards Pan African ILGA and the trust you extended to Gender DynamiX, and for the opportunity of being on the board. It was for a period of just one year and I think it was a good year for Pan Africa ILGA. A lot of achievements were made and most of the ground work has been set by the board.

Herewith I would like to tend my resignation as an interim board member on the African board.

Best of luck in your future work and activism, and I have confidence that the African region will stand tall and strong

In solidarity
Liesl Theron.
March 2008

Cher Linda et Danilo

Je tiens à exprimer ma gratitude envers l'Association panafricaine et la confiance que vous prolongé entre les sexes Dynamix, et pour la possibilité d'être sur le plateau. Il était d'une durée d'une seule année et je pense que c'était une bonne année pour Pan Afrique ILGA.

Beaucoup de réalisations ont été faites et la plupart du terrain a été fixé par le conseil. Ci-joint je voudrais tendent ma démission à titre de membre du conseil d'administration sur le bord d'Afrique.

Bonne chance dans vos futurs travaux et l'activisme, et j'ai confiance que la région de l'Afrique sera debout et fort.

En solidarité
Liesl Theron
Mars 2008